


Bestyrelsesmøde

Hundested Lokalhistoriske Forening og Arkiv

14. marts 2023 kl. 17.00

	<p>Referent: Susan Åxman Petersen</p> <p>Bestyrelsesmedlemmer: Birgith Bech, Susan Åxman, Lillian Jørgensen, Svend Gade og Maria Fridel Suppleanter: Dorthe Gade, Lis Hedelund</p> <p>Afbud:</p>
---	--

Referat 14.03.2023	Beslutning/info
<p>01: Godkendelse af referat 17.1. 2023</p> <p>Konstituering af bestyrelse 2023</p>	<p>Godkendt iflg. mail og fysisk underskrift 14.3.2023</p> <p>Formand: Svend Gade, næstformand: Lillian Jørgensen, kasserer: Susan Åxman, bestyrelsesmedlemmer: Birgith Bech og Maria Fridel. Susan er referent ved bestyrelsesmøder. Bestyrelsen har ikke en sekretærpost. Dorthe Gade er referent for redaktionsudvalget.</p>
<p>02. Meddelelser fra: Formand Opfølgning på generalforsamling</p> <p>Diverse forslag/meddelelser</p>	<p>Beslutningsreferat fra bestyrelsesmødet bliver lagt på hjemmesiden efter bestyrelsesmødet, når det er godkendt af bestyrelsen. Referat skal sendes ud senest 14 dage efter mødet, evt. rettelser skal være i hænde så det endelige referat er klar en uge derefter. Foreløbig godkendelse sker på mail, derefter fysisk underskrift ved næste bestyrelsesmøde.</p> <p>Dagsorden bliver fremover udsendt af Svend Gade, senest en uge før bestyrelsesmødet.</p> <p>Affugter virker godt, og der er ikke behov for ekstra affugter.</p> <p>Kjeld Larsen ny korrekturlæser.</p> <p>PC indkøbt af Susan er ikke brugbar, og Svend køber ny. Renovering af tjæregryde i Lynæs. Vi skal måske være med og søge en fond i samarbejde med Lynæs fiskeriforening.</p>

<p>Kasserer Fremlæggelse/status over pengebeholdning og medlemmer i foreningen</p> <p>Maria skal inddrages i foreningsprogrammet Wisma, dato skal besluttes 😊</p> <p>Andre</p>	<p>Der er en forening, der arrangerer events eller lignende, som gerne vil have et samarbejde med foreningen. Svend er kontaktperson, men vi ved ikke så meget om det, og afventer.</p> <p>Julehæftepriser blev drøftet, og det blev vedtaget at fortsætte med Axicode. Ingen stigninger i annoncepriser i 2023 til annoncørerne.</p> <p>Sommertur: Evt. Grønnessegård, Svend har kontakten og eller Kikhavn, Lillian har kontakten.</p> <p>Sammenslutning SLA er vi medlemmer af. Vi opsigger medlemskabet for 2025, hvis det bliver godkendt på generalforsamlingen. Husk at få det med på næste generalforsamling.</p> <p>Svend kommenterer på arkivrum, der mangler lys, Svend kontakter kommunen.</p> <p>Bestyrelsen blev informeret om dokumenteret status på dagens beholdning i Nordea. Oversigten viser, at antallet af medlemmer pr. 14.marts 2023 er 1.044. Begge informationspunkter, vil være fast ved hvert bestyrelsesmøde.</p> <p>Årsregnskab 2022 blev yderligere forklaret - der var lidt forståelsesspørgsmål. (Til info, er vores revisor Charlotte Vedel Bjerre, professionel uddannet registreret revisor, som har gennemgået alle bilag, bogføringer og beholdning.)</p> <p>Maria og Susan får startet dette op snarest.</p> <p>Ingen.</p>
<p>03. Sager til behandling:</p> <p>A: Kasse med "frimærker" indkøbt af Søren, sendt retur af Svend, status?</p>	<p>Svend kontakter dem for at spørge, hvor pengene bliver af.</p>

B: Tilladelse til alkohol-salg. Blev der nogen-sinde undersøgt dette forhold?	Maria har undersøgt, det kræver ikke tilladelse ved møder, når der er under 150 deltagere.
Eventuelt	Susan køber diverse kontorartikler.
Næste møde	17. maj kl. 17.00

Godkendelse af referat:

Svend Gade _____

Birgith Bech _____

Susan Åxman Petersen _____

Lillian Jørgensen _____

Maria Fridel _____